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رئيس اتاق كرمان با بيان اينكه مسئوليت هاى 
اجتماعى در اتاق هيچگاه مغفول نبوده اســت، 
گفــت: اتاق كرمان مى توانــد طلايه دار تجمع 
فعاليت ها در ايفاى مســئوليت هاى اجتماعى 

استان باشد.
سيدمهدى طبيب زاده در نشست كميسيون 
مســئوليت هاى اجتماعى با حضــور مديركل 
بهزيســتى اســتان افــزود: فعــالان اقتصادى 

و بازرگانــان اســتان همــواره در فعاليت هاى 
خيرخواهانه و اجتماعى حضور داشته اند اما اين 
فعاليت ها در كنار اقدامات ســاير دســتگاه هاى 

متولى، بدون برنامه و نقشه راه بوده است.

مسئوليت هاى اجتماعى 
در اتاق كرمان هيچ گاه 

مغفول نبوده است
گزارش

اقتصاد كرمان: پس از تجربه موفق راه اندازى انديشــكده تدبير آب ايران از 
ســوى اتاق بازرگانى كرمان كه هم اينك به مرجع فكرى و پژوهشــى ايران در 
حوزه آب تبديل شــده، نهاد بخش خصوصى استان درصدد راه اندازى انديشكده 
انرژى كرمان برآمد تا با توجه به اهميت بالاى اين بخش در اقتصاد ايران، تحرك 

و تحولى در زمينه تبيين مسائل حوزه انرژى كرمان و ايران رقم بزند.
در همايش هم انديشــى آينده انرژى كه همزمان با راه اندازى اين انديشــكده 
صورت گرفت شمارى از متخصصان نام آشناى حوزه انرژى همچون دكتر حامد 
قدوســى اقتصاددان و دكتر فتوحى رئيس دانشــگاه صنعتى شريف و جمع قابل 

توجهى از چهره هاى علمى و دانشگاهى استان حضور داشتند.
دكتر حامد قدوسى در دو نوبت صبح و عصر در همايش آينده انرژى و در نشست 
تخصصى و مشــترك انديشــكده تدبير آب و انجمن پسته به تشريح واقعيت ها و 
چالش هــاى حوزه انرژى و زمينه هــا و ضرورت هاى اصلاح يارانه ها در اين بخش 
پرداخــت كه نظر به اهميت اين مباحث، گزارش كامل آن به زودى و به صورت 

مستقل در «اقتصاد كرمان» منتشر خواهد شد.
دكتر قدوسى در تحليلى با عنوان «تصويرى يكپارچه از يارانه هاى انرژى؛ وضعيت 
فعلــى و اثرات حذف آنها» به چرايى عدم تحقق اصلاحات يارانه انرژى در ايران 

اشاره كرد و استراتژى هاى پيش رو براى اين مساله را برشمرد.
وى تاكيد كرد تنها در صورتى كه همه مردم در منافع ناشى از اصلاح يارانه اى 
در اين بخش ســهيم باشند و نفع برندگان به گروه هاى خاص محدود نشوند مى 

توانيم شاهد نتيجه بخشى اين اصلاحات باشيم.

چاره انديشى براى آينده مبهم انرژى
رئيس اتاق كرمان هم با بيان اينكه كشور ايران بيشترين يارانه انرژى در دنيا را 
به خود اختصاص داده است، گفت: يارانه انرژى در كشور بين 50 تا 100 ميليارد 

دلار و اين ميزان حدود 10 درصد كل يارانه انرژى دنياست.
ســيد مهدى طبيب زاده در نشســت هم انديشــى آينده انرژى، دسترسى به 
انرژى الكتريكى را يكى از شــاخص هاى ســنجش فضاى كســب و كار برشمرد 
و افزود: پرداختن بيشــتر به بحث انرژى مى تواند باعث توســعه كسب و كار در 
بخش خصوصى شــود. وي اظهار كرد: درآمد حاصل از فروش حامل هاى انرژى 
در استان كرمان حدود چهار هزار ميليارد تومان و ارزش حساب شده واقعى آن 
40 هزار ميليارد تومان برآورد شده و اين تفاوت قيمت نمايانگر اين است كه در 
حوزه حامل هاى انرژى اقدامات مطالعاتى دقيق انجام نشده است. طبيب زاده در 
ادامه بر لزوم برپايى انديشــكده انرژى تاكيد كرد و افزود: ظرفيت موجود، آينده 
مبهم انرژى و همه ضرورت ها و پيچيدگى موجب شــد تا اتاق كرمان به عنوان 
بخش خصوصى و با تجربه قبلى در راه اندازى انديشــكده تدبير آب و همچنين 

با استفاده از نظرات اساتيد دانشگاه ها به پايه گذارى اين مسئله مهم بپردازد.
در ادامه اين نشست استاندار كرمان، مباحث تراز انرژى، عرضه و تقاضاى انرژى، 
كارايى انرژى، شدت انرژى و بازارهاى انرژى را رئوس اصلى اقتصاد انرژى برشمرد 
و بيــان كرد: در حال حاضر به ازاى هر واحد توليد ناخالص داخلى هشــت مگا 
ژول انرژى مصرف مى شود كه نشان دهنده مصرف بالاى انرژى و شرايط بسيار 
نامناسب در اين زمينه است. محمد جواد فدايى، آلودگى سوخت هاى فسيلى را 
يكى از چالش هاى زيست محيطى دانست و گفت: براى رهايى از آلودگى محيط 
زيست بايد از انرژى هاى پاك استفاده كنيم اما به دليل سرمايه گذارى كلان در 

اين حوزه روند استفاده از اين نوع انرژى ها كاهش يافته است.
به گزارش روابط عمومى اتاق بازرگانى، صنايع، معادن و كشاورزى استان كرمان، 
وى با اشاره به ظرفيت بالاى استان كرمان براى استفاده از انرژى هاى پاك، ادامه 
داد: در استان اقدامات خوبى براى استفاده از انرژى خورشيدى صورت گرفته است 

و در دوره جديد نيز در حال پيگيرى و حمايت از طرح ها هستيم. 
وى با بيان اينكه به طور معمول نقشــه توســعه يافتگى منطبق بر نقشه منابع 
نيست، تصريح كرد: لزوما هر كشورى كه منابع بيشترى دارد توسعه يافته نيست. 
وى ادامه داد: در كشــورهايى با منابع انرژى بسيار، سرمايه گذارى در استفاده از 
منابع به نسبت سرمايه گذارى در آموزش و نيروى انسانى سرعت بيشترى دارد 

و اين موجب عقب ماندگى از توسعه مى شود.
فدايى، افزود: انرژى جز گلوگاه هاى توسعه كشور نيست و اگر مشكلات اساسى 

حل شوند، به طور قطع در بخش انرژى نيز به موفقيت هايى دست خواهيم يافت. 
استاندار كرمان، با اشاره به رابطه انرژى و رشد اقتصادى اظهار كرد: رشد اقتصادى 
از طرفى باعث گران شدن حامل هاى انرژى و گران شدن حامل هاى انرژى باعث 

كندى رشد اقتصادى مى شود.
وى ضعف در كارشناســى، ارائه طرح هاى مناسب، تاخير در تصميم گيرى ها 
و اجراى تصميمات را از مشكلات اصلى عدم توسعه در تمامى بخش ها از جمله 
حوزه انرژى دانست و ادامه داد: بسيارى از مشكلات در حوزه اقتصاد انرژى، صرفه 
جويى، مصرف بهينه و نيز توســعه، به تصميم گيرى صحيح و مسائل كارشناسى 

و تامين منابع مالى بستگى دارد.
فدايى بيان كرد: بر اساس آخرين آمار موجود، 14 درصد برق استان در صنعت 
مصرف مى شود در حالى كه متوسط آن در كشور 33 درصد است و اين به معناى 
مصرف پايين برق در صنعت اســتان اســت. وى ادامه داد: از سوى ديگر مصرف 
برق در حوزه كشاورزى استان 43 درصد و متوسط كشور 17 درصد است كه با 
توجه به ميزان زياد مصرف برق و وضعيت منابع آبى، اســتفاده از سيســتم هاى 

نوين آبيارى بايد بسيار مورد توجه قرار گيرد. 
اســتاندار كرمان بيان كرد: در مجموع 60 درصد از برق اســتان در صنعت و 
كشــاورزى مصرف مى شود كه متوسط اين ميزان در كشور 50 درصد است و از 

متوسط كشور برق بيشترى مصرف مى كنيم.
گفتنى اســت در اين هم انديشى دكتر حامد قدوسى، متخصص اقتصاد انرژى 

به بيان مسائل تخصصى در اين حوزه پرداخت.

انديشكده انرژى كرمان كار خود را آغاز كرد
نخســتين نشست انديشــكده انرژى كرمان با حضور رئيس و جمعى از اعضاي 
هيــات نمايندگان و رئيس مركز مطالعات و پژوهش هاى اقتصادى اتاق كرمان، 
رئيس و معاون دانشــگاه صنعتى شريف، استاد تمام گروه مهندسى سيستم هاى 
انرژى دانشگاه صنعتى خواجه نصيرالدين طوسى و برخي از اعضاى هيات علمى 
پژوهشگاه نيرو برگزار و فعاليت انديشكده انرژى كرمان به طور رسمى آغاز شد.

به گزارش روابط عمومى اتاق بازرگانى، صنايع، معادن و كشاورزى استان كرمان، 
رئيس اتاق كرمان در اين نشســت با تاكيد بر اينكه انرژى يكى از پيشــران هاى 
اقتصاد اســتان اســت، گفت: در اين حوزه فرصت هاى فراوان سرمايه گذارى را 
پيش رو خواهيم داشت.ســيدمهدى طبيب زاده افزود: يكى از شاخص هاى 10 
گانه تعيين شده در حوزه سهولت انجام كسب وكار توسط بانك جهانى دسترسى 
به انرژى به ويژه انرژى الكتريكى است كه پرداختن به اين مهم مى تواند يكى از 
زيرســاخت هاى اساسى در توسعه را تامين كند. وى با بيان اينكه بايد به دنبال 
خلق فرصت هاى جديد باشــيم، ادامه داد: اتاق كرمان پرداختن به مبحث انرژى 

را مهم دانسته و با جديت به آن خواهد پرداخت.
در ادامه اين نشست رئيس كميسيون صنعت و معدن اتاق كرمان به بيان چند 
پيشــنهاد براى عملكرد بهتر انديشــكده انرژى پرداخت و گفت: بخش خصوصى 
در ايــن حوزه براى دولت و وزارت نيرو كار مى كند اما به دليل محدوديت هاى 
دولت و واقعى نبودن قيمت انرژى، دولت در بيشتر مواقع بدهكار است كه اگر نرخ 
انرژى واقعى نشود بخشى از صنعت نمى تواند به فعاليت خود ادامه دهد. عباس 
جبالبارزى، در ادامه به كمبود انرژى و در پى آن خاموش هاى سال گذشته اشاره 
و تصريح كرد: قطعى برق براى صنايعى كه 24 ســاعته كار مى كنند بسيار مضر 
و زيان ده اســت كه انديشــكده انرژى مى تواند در اين زمينه ورود كند و راهكار 
ارائه دهد. وى اظهار كرد: همچنين با توجه به تغييرات نرخ ارز در ســال جارى، 
تجهيزات مربوط به توليد انرژى هاى پاك گران شده اما قيمت خريد انرژى مانند 
قبل اســت و همين موضوع انگيزه سرمايه گذاران را براى سرمايه گذارى كاهش 
مى دهد. گفتنى است استادان حاضر در اين نشست به كشت گياهان شورورز در 
مناطق كويرى به دليل مصرف انرژى كمتر و بهبود شورى خاك، سرمايه گذارى 
بر روي ســيليس براي توليد انرژي، راه اندازى بازار خاموشى ها، راه اندازى نظام 
تنظيم گرى برق و نفت و نظام ذخيره گســترده برق، پرداختن به اقتصاد دانش 
بنيان، هم افزايى با پژوهشــكده ها و انديشكده هاى موجود، جريان سازى براى 
اصــلاح قيمت انرژى و اجماع ملى براى بازتعريف برخى تصميمات كشــور را از 
جمله اقداماتى عنوان كردند كه در انديشكده انرژى مى تواند مورد نظر قرار گيرد.

مرضيه كاربخش: كميسيون قالى و صنايع دستى اتاق كرمان در شب فرش 
كرمان مجالى را فراهم آورد براى گردهم آمدن مو ســپيد كرده هاى صنعت 
فرش و رساندن صداى آنها به گوش مديران دولت و بخش خصوصى حاضر در 
اين گردهم آيى؛ صدايى كه گويى از اعماق تاريخ مى آمد و همه افسوس ها و 
حسرت ها را مرور مى كرد آنجا كه شكراالله خواجه حسينى در مرور خاطراتش 
گفــت از هر كوچه و محله اى صداى قالى بافى مى آمد و هر چند روز يكبار 

بارى از قالى هاى دست بافت كرمان راهى تهران و خارج از كشور مى شد.
در ميانه قول و وعده هاى مديران حاضر هم اين محســن جلالپور بود كه 
خاطراتــى از روزهاى طلايى قالى كرمان ذكر كرد و با اين ســئوال كه «چرا 
نتوانســته ايم پس از نيم قرن فرش كرمان را ســاماندهى كنيم» تلنگرى به 
جمع حاضر در اين همايش زد تا شــايد بهتر بررســى و تحليل چرايى فراز و 

فرود اين صنعت را فراهم آورد.
رويــداد اقتصــادى ديگرى كه و بــا حضور اســتاندار كرمــان و مديران 
دولــت و بخــش خصوصى اســتان بــه ميزبانى اتــاق كرمان برگزار شــد، 
شــبِ فرش كرمــان بود كه كميســيون قالى و صنايع دســتى اتاق كرمان، 
زمينــه آن را بــا هدف همنشــينى و همكلامــى موســپيدكرده هاى قالى 
كرمــان با مديران اســتان و تجليل از اين پيشكســوتان، فراهــم آورده بود.
مراسم شب فرش و تجليل از پيشكسوتان صنعت فرش استان كرمان با حضور 
جمعى از مسئولان در محل اتاق بازرگانى، صنعت، معدن و كشاورزى استان 

كرمان برگزار شد.

احيا سرمايه هاى اجتماعى از بين رفته در صنعت فرش ضرورى است
رئيس اتاق بازرگانى، صنايع، معادن و كشاورزى استان كرمان گفت: درصدد 
احيا صنعت فرش، روش هاى جديد و ســرمايه هاى اجتماعى از بين رفته در 

اين حوزه هستيم.
به گزارش ايرنا، ســيد مهدى طبيب زاده در آيين شــب فرش و تجليل از 
پيشكسوتان صنعت فرش استان كرمان افزود: اوج شهرت صنعت فرش كرمان 

در دهه 60 و 70 بوده است.
وى ادامــه داد: اقداماتى نيز در اين راســتا انجــام، دلايل نزول اين صنعت 
در اســتان آسيب شناسى، خوشه فرش اســتان كرمان تشكيل و ظرفيت ها 

شناسايى شده و به ســمت رويكردهاى نوين 
در حال حركت هستيم.

وى گفت: دهــه 80 و 90 زنجيره فرش در 
استان كامل نبود كه با تشكيل خوشه فرش و 
با كمك شركت شهرك هاى صنعتى، از مرحله 
طراحى تا تجارت فرش كرمان ساماندهى شد.

رئيــس اتــاق بازرگانى، صنايــع، معادن و 
كشاورزى استان كرمان

تصريح كرد: فرش كرمان محصول شناخته 
شــده اى است و كسى در شهرت و سابقه اين 

صنعت دچار ترديد نيست. 
طبيب زاده به اســتفاده از روش هاى مدرن 
و جذب و ايده هاى نو در صنعت فرش كرمان 
اشاره كرد و گفت: رونق ارزشمندى در صنعت 
فــرش كرمان با تلفيق جــوان گرايى و تجربه 

گذشتگان را شاهد هستيم.
وى از در دســت تدوين بــودن كتاب فرش 
راور و كرمان خبر داد و تصريح كرد: ابتكارات 
و طراحى هاى جديد براى برون رفت از وضعيت 

كنونى را دنبال مى كنيم.

صنعت فرش كرمان نيازمند متولى است
استاندار كرمان با تاكيد بر اينكه صنعت فرش 
نيازمند متولى است گفت: در شرايطى كه بخش 
خصوصى مايل به ورود به اين حوزه نباشد؛ به 

ناچار دولت وارد مى شود.
محمدجــواد فدائى در آيين شــب فرش و 

تجليل از پيشكسوتان صنعت فرش استان كرمان افزود: دولت مايل به حضور 
اجبارى در اين صنعت نيست و استاندارى آماده انجام هر اقدامى براى احياى 
اين صنعت با پيشنهاد پيشكسوتان است. وى به سابقه صنعت فرش در كرمان 
اشاره و تصريح كرد: ارائه برنامه زمانى و عملياتى از سوى دست اندركاران فرش 
دستباف براى ارتقاء وضعيت فرش كرمان به جايگاه اصيل خود ضرورى است.
اســتاندار كرمان يادآورشد: با توجه به حجم عظيم صادرات فرش كشور در 

دهه 70، انتظار مى رود؛ سهم فرش كرمان در حوزه صادرات افزايش يابد.
فدائى صنعت فرش را يك هنر ارزآور، اشتغالزا، مولد و قابل استفاده برشمرد و 
گفت: براى احياى اين صنعت بايد يك هدف يك ساله يا 2 ساله مشخص كرد.

وى بيان داشت : طى سال هاى 67 و 68 جلسات متعددى براى رونق فرش 
در استان برگزار و در نهايت شركت تعاونى مخصوصى براى رونق فرش استان 
ايجاد شد. استاندار كرمان تاكيد كرد: براى احياى صنعت فرش استان بايد بر 

روى مواد اوليه، طراحى هاى اصيل و مشترى پسند تمركز كرد.

اجراى كنسرسيوم صادراتى كرمان در دستور كار قرار دارد
رئيس ســازمان صنعت، معدن و تجارت شمال استان كرمان با بيان اينكه 
كنسرســيوم صادراتى استان در حال پيگيرى است گفت: اين مهم به عنوان 
برنامه و استراتژى ويژه براى برون رفت از وضعيت كنونى صنعت فرش دنبال 

مى شود.
مهدى حســينى نژاد افزود: با كنسرســيوم صادراتى مى توان به سرعت به 
روزهاى اوج صادرات فرش كرمان كه بالاى 100 ميليون تومان بود؛ دست يابيم. 
وى از وجود 50 هزار بافنده فرش در كرمان خبر داد و اظهار داشت: حدود 

40 هزار نفر از اين افراد داراى كارت قالى بافى و فقط 15 هزار نفر بيمه هستند.
رئيس ســازمان صنعت، معدن و تجارت شــمال استان كرمان تصريح كرد: 
بهترين روزگار صادرات فرش كرمان دهه 70 بود به طورى كه سهم اين استان 
از صادرات بيش از يك ميليارد تومان فرش كشور حدود 10 درصد بوده است.

حسينى نژاد تصريح كرد: صادرات فرش كشور طى سال گذشته حدود 350 
ميليون دلار و حدود 10 درصد مربوط به استان كرمان بود كه نسبت به سال 

94 حدود 13 درصد در ميزان وزنى افزايش را شاهد بوديم.
وى بــا بيان اينكه در 9 ماهه امســال حــدود 279 ميليون تومان صادرات 
فرش كشور بوده كه در مقايسه با دهه 70 اين صنعت از وضعيت خيلى خوبى 
برخوردار نيست گفت: برند قالى فرش كرمان از قرون گذشته معروف بوده كه 

اين مهم نشان مى دهد كه در اين حوزه دچار مشكل نيستيم.
رئيس ســازمان صنعت، معدن و تجارت شــمال استان كرمان تصريح كرد: 
پيشــنهاد مى شود با كمك انجمن فرش كرمان برنامه ريزى جدى در 2 بعد 
«هنر فرش» و «درآمد فرش» انجام شــود تا بازار هدف اين صنعت شناسايى 

شود.

بازگشت ارز صادراتى بررسى مى شود
رئيس كميســيون اقتصادى مجلس شوراى اسلامى از بررسى بازگشت ارز 
صادراتى در نشســت شــوراى گفت و گوى دولت با بخش خصوصى كشــور 

دوشنبه هفته جارى خبر داد.
محمدرضا پورابراهيمى  هم در آين شب فرش و تجليل از پيشكسوتان صنعت 
فرش استان كرمان، آمادگى كميسيون اقتصادى مجلس شوراى اسلامى را براى 

هرگونه اقدام در راستاى رونق اقتصادى استان و كشور اعلام كرد.
وى افزود: موضوع بازگشــت ارز صادراتــى در بخش هاى مختلف از جمله 

كشاورزى و غيره بررسى مى شود.
وى به شــرايط كنونى اقتصاد كشور، نوســانات ارزى و كاهش ارزش پول 
ملى اشــاره كرد و گفت: صادركنندگان ما بايد از جهش صادراتى ايجاد شده 

استفاده كنند.
رئيس كميســيون اقتصادى مجلس شوراى اسلامى با بيان اينكه هنر فرش 
يكى از ظرفيت  هاى بزرگ استان در حوزه اقتصادى است تصريح كرد: صادرات 

فرش يك ظرفيت بزرگى است.
پورابراهيمى با اشاره به اينكه فرش 
يك ظرفيت خوب براى اقتصاد كشور 
اســت افزود: ارزش افزوده در صنعت 
فرش بســيار خوب است و كرمان به 
نام فرش در دنيا مطرح است كه بايد 

از آن بهره برد.
وى با تاكيد بر بيمه شدن بافندگان 
فعلــى صنعت فرش كرمــان تصريح 
كرد: طى سه سال گذشته از ظرفيت 
بافندگان شهرســتان راور براى بافت 
فرش هاى عتبات عاليات استفاده شد.
رئيس كميسيون اقتصادى مجلس 
شوراى اســلامى از انعقاد تفاهم نامه 
اخير ستاد عتبات عاليات كشور مبنى 
بر بافت مجدد فرش در شهرستان راور 
خبر داد و گفــت: در تفاهم با بخش 
خصوصى قرار شــد حــدود 100 دار 

قالى جديد در كرمان احداث شود.
پورابراهيمى بــا بيان اينكه جهش 
فوق العاده اى براى صادرات فرش در 
شرايط اقتصادى كنونى وجود دارد كه 
بايد از آن استفاده كرد افزود: مجموعه 
ساختمان شركت ملى فرش از قبل در 
كرمان بوده كه استاندار درخواست مى 
شود تا اين مكان به عنوان موزه فرش 

كرمان طراحى شود.

قالى كرمان از عرش به فرش
رييس اســبق اتاق بازرگانى ايران تصريح كرد: متاسفانه با برخى رفتارهاى 
نادرست فرشبافان فرش كرمان از مسير صحيح و درست خود فاصله گرفته است 
و شاهديم كه ديگر دنيا شناخت خوبى از فرش كرمان ندارد لذا بايد به گونه اى 
عمل كنيم كه دوباره بتوانيم به طرح، پشم و ... فرش اصيل كرمان برگرديم.

محســن جلال پور نيز در مراسم شب فرش و تجليل از پيشكسوتان صنعت 
فرش اســتان كرمان با اشــاره به ماجراى 4 دى ماه 1347 و حضور شاه ايران 
در ژنو و صحبت از توســعه ايران و نشــان دادن عكس هايى از مشكلات قالى 
بافان كرمان از ســوى نخســت وزير آلمان اظهار كرد: نيم قرن از آن ماجرا 
گذشته اما متاسفانه هنوز نتوانستيم سر و سامانى به فرش كرمان و فرشبافان 

كرمانى دهيم.
 وى با بيان اينكه امروز فرش كرمان شــرايطى خوبى ندارد، اظهار كرد: از 
يك طرف حاكميت و دولت دليل اين مشــكل اســت. هرجا دولت و حكومت 
ورود پيدا كند مشكل ساز خواهد شد و تنها فرش را بخش خصوصى مى تواند 

به جايگاه و اعتلاى اصلى خود برگرداند.
 جلال پور تصريح كرد: بحث ديگر خود فرشبافان است كه متاسفانه با برخى 
رفتارهاى نادرســت فرش كرمان از مسير صحيح و درست خود فاصله گرفته 
اســت و شاهد هستيم كه ديگر دنيا شــناخت خوبى از فرش كرمان ندارد و 
بايد به گونه اى عمل كنيم كه دوباره بتوانيم به طرح، پشــم و ... اصيل فرش 

كرمان برگرديم.

 همزمان با هم انديشى آينده انرژى، انديشكده انرژى كرمان آغاز به كار كرد

تدبير بخش خصوصى 
براى برون رفت از بحران انرژى

«شب فرش كرمان» با حضور پيشكسوتان اين هنرصنعت برگزار شد

در ميانه افسوس و اميد

* طبيب زاده؛ رييس اتاق كرمان در اين 
مراسم تاكيد كرد: گذشته پرافتخار صنعت 

فرش كرمان بر كسى پوشيده نيست و تلاش 
خواهيم كرد اين اعتبار، مجددا در عرصه ملى 

و جهانى احيا شود

* فدايى استاندار كرمان هم خواستار ارايه 
برنامه زمانى و عملياتى از سوى دست 

اندركاران فرش دستباف براى ارتقاء وضعيت 
فرش كرمان به جايگاه اصيل خود شد

* پورابراهيمى نماينده كرمان و رييس 
كميسيون اقتصادى مجلس نيز وعده داد موزه 

فرش استان راه اندازى مى شود و مشكل 
بازگشت ارز صادركنندگان فرش پيگيرى و 

حل خواهد شد


